



Notice

Arrangement for Practice on Friday

According to our previous practice, if KBGC Greens are unfit for use on a **Wednesday**, it will be reopened for the purpose of "Practice" on the coming **Friday**.

This 'Notice' serves to specify in detail to our bowlers that the decision of "Green Open" on Friday will be based on the condition of the Greens. If it is suitable, rinks will be designated by the Grounds Convenor for "Practice" between 4pm and 9pm.

To facilitate a better arrangement, bowlers wishing to practise on their own, but not participating in the League Team practice, should register before 3pm on the Friday that they intend to practise. Please note those individual bowlers will be allocated other rinks.

Thank you for your attention.

Peter IP
Club Manager

Brian LEE
Grounds Convenor



通告

星期五開放草場的安排

根據過往慣例，如本會草場在星期三不適宜使用，會在星期五重新開放給本會滾球員練習。

此通告目的是向我們的球會詳細說明星期五開放草地的決定將基於草地的情況。如果適宜使用，草地事務委員將指定草場賽道給本會球員，在下午4時至9時之間進行練習。

要達到更好的安排，希望自行練習而非參加聯賽練習的球員應在星期五下午3點之前登記練習的要求。請注意，個人練習的球員會配給指定的賽道。

多謝垂注。

伯葉
德誠

草地事務委員

李智誠 謹啟

2018年8月30日

